
Հարգելի Սեդա Ղուկասյան, 

 

Ի պատասխան Ձեր կողմից ինձ հասցեագրված տեղեկատվության ստացման հարցման, 

հայտնում եմ, որ. 

Կազմակերպվել է 16 ընդունելություն 

Հիմնականում սոցիալական և աշխատանքի տեղավորման խնդիրներ են բրձրացվել 

քաղաքացիների կողմից 

Երկու օրենսդրական նախաձեռնության  առաջարկ է եղել, որից մեկը հենց հունվարին 

կդրվի շրջանառության մեջ, մյուսի վրա դեռևս աշխատում ենք: Մեկը վերաբերվում է 

կազմակերպությունների հաշվետվողականությանը, մյուսը՝ հարկային օրենսգրքին: 

Շատ քիչ հարցերն են պատգամավորի լիազորությունների շրջանակներում: Ինչպես 

նշեցի, աշխատանքի տեղավոորման և սոցիալական խնդիրները գերակշռում են: Շատ են 

նաև համայնքին վերաբերվող խնդիրները, որոնք ավագանու լիազորությունների ներքո 

են: Խնդիրների մոտ 10 % է հաջողվում լուծել:  

Նկարներ անելը հաճախ խնդրահարույց է: Բոլոր հասանելի նկարները տեղադրված են 

իմ ֆեյսբուքյան էջում, հետևյալ հղումով. 

https://www.facebook.com/TandilyanMane/?ref=bookmarks 

 

Հարգանքներով՝ 

Մանե Թանդիլյան  
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